
Fra: Per Velde <pve01@karmoy.kommune.no> 
Sendt: 11.09.2023 07:12:29 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: Vs: Søknad om studiemidler til biogassanlegg 

Hei dere 

Ber om at denne søknaden journalføres i samme mappe som rapporten "Verdiøkende Biomasse 
(del 3)", fra 2019. 

Vennlig hilsen 
Per V. 
________________ 
Per Velde 
Næringssjef, Karmøy kommune 
Telefon: +47 52 85 74 05 
Mobil: +47 950 14 278 
E-post: per.velde@karmoy.kommune.no 
Nettsted: https://www.karmoy.kommune.no 
Besøksadresse: Rådhuset, Statsråd Vinjes gate 25 
Postadresse: Postboks 167, 4291 Kopervik 

Fra: Jon Qvale <jonqvale@gmail.com> 
Sendt:mandag 28. august 2023 14.51 
Til: Per Velde <pve01@karmoy.kommune.no> 
Kopi:styreleder@karmoynaringsrad.no <styreleder@karmoynaringsrad.no>; Bjørn Oddvar Madsen 
<madsen@rrs.no> 
Emne: Re: Søknad om studiemidler til biogassanlegg 

Hei 

Se revidert søknad slik at vi søker om 50 000. Dette er penger til en forstudie som vi ønsker å få 
ferdig nå i høst. Kan derfor ikke vente på politisk behandling. 

Mvh 

Jon 

tir. 22. aug. 2023 kl. 11:24 skrev Per Velde <pve01@karmoy.kommune.no>: 
Hei Jon 

Takk for omarbeidet søknad. 

Slik søknaden foreligger nå må den til politisk behandling. Vi har ikke noen absolutt regel for 
hva som må til politisk behandling, men ofte går grensen rundt 50.000 kroner. Når 

https://www.karmoy.kommune.no/
mailto:pve01@karmoy.kommune.no


søknadsbeløpet er 100.000 kroner, vil vi derfor be om politisk behandling. Utfordringen er at 
første møte i kommunestyret er ikke før november 2023. Jeg leser at Karmøy bondelag 
samarbeider med Tysvær og Bokn bondelag. Er det da planlagt å søke tilskudd fra Tysvær og 
Bokn kommune? I så fall kan søknadsbeløpet fra Karmøy kommune kunne reduseres til et 
beløp som kanskje kan behandles raskere administrativt? 

Her er noen momenter som jeg må kommentere ved en politisk behandling: 

Resultatmålet er nå klarere, men jeg finner ikke informasjon om effektmålet. Altså hva skal 
prosjektet bidra til å løse på lengre sikt. Jmf. min epost 17.07.2023. Det vil gjøre det enklere 
for meg å relatere resultatmålet/prosjektleveransene til relevante kommunale planer og 
ambisjoner. En klar "rød tråd" vil øke sannsynligheten for tilskudd. Dette kan for eksempel 
være knyttet til klimamål, bedre økonomi for bøndene, jordforbedring, etc. 

I søknaden er det oppgitt at det er 4 kommersielle aktører som kan være aktuelle til å utvikle 
et biogassanlegg. Jeg forstår hensikten med prosjektet er å samle bøndene og deres 
substrater for å forhandle om bedre betingelser med aktørene. Alternativet, slik jeg forstår, er 
å forhandle bilateralt mellom hver bonde og de 4 aktørene? Hvis dette er riktig, kan det være 
et godt argument å ta med i søknaden i den politiske behandlingen. 

Jeg leser videre at det er ikke definert noen milepæler i prosjektet, utover ferdigstillelse 
"innen utgangen av året" (som jeg forstår er 31.12.2023). Mangel på milepæler, øker normalt 
risikoen i prosjektet. Fastlagte milepæler gjør det lettere å justere kursen hvis leveranser eller 
budsjett ikke er i rute. 

Organiseringen er tilstrekkelig beskrevet. 

Budsjettet er definert i en "lump sum" på 400.000 kroner. Når det ikke defineres hva pengene 
skal benyttes til, øker også dette normalt risikoen i prosjektet i forhold til økonomisk styring. 
En måte å bryte ned budsjettet på er å fordele budsjettet på delmålene. Et annen måte er å 
fordele mellom tradisjonelle aktiviteter, som prosjektledelse, analyser, reiser, etc. Et tredje 
alternativ er å fordele kostnadene etter milepælene. Det beste for å gi grunnlag for en god 
økonomisk styring, er en kombinasjon. 

Finansieringsplanen er tilstrekkelig beskrevet, men det er noe sjeldent at søker (bondelagene) 
ikke selv skal delta i finansiering. Skal egeninnsatsen som er beskrevet i søknaden, finansieres 
av tilskuddene, eller kommer dette i tillegg til budsjettet på 400.000 kroner? 

I tillegg må jeg også vise til kommunens tidligere biokraftprosjekt, som Karmøy bondelag også 
deltok i. Det ville derfor vært nyttig om dette nye prosjektet tar utgangpunkt i resultatene fra 
det tidligere prosjektet, eller at det begrunnes hvorfor det forrige prosjektet ikke lenger har 
noen verdi. Kommunen brukte over 300.000 kroner i 2019, pluss arbeidsinnsats i dette 
prosjektet. Noe som betyr at jeg må kommentere sammenhengen mellom disse to 
prosjektene. 



Hva ønsker dere å gjøre? 

Vennlig hilsen 
Per V. 
________________ 
Per Velde 
Næringssjef, Karmøy kommune 
Telefon: +47 52 85 74 05 
Mobil: +47 950 14 278 
E-post: per.velde@karmoy.kommune.no 
Nettsted: https://www.karmoy.kommune.no 
Besøksadresse: Rådhuset, Statsråd Vinjes gate 25 
Postadresse: Postboks 167, 4291 Kopervik 

Fra: Jon Qvale <jonqvale@gmail.com> 
Sendt:mandag 21. august 2023 23.11 
Til: Per Velde <pve01@karmoy.kommune.no> 
Kopi: styreleder@karmoynaringsrad.no<styreleder@karmoynaringsrad.no>; Bjørn Oddvar Madsen 
<madsen@rrs.no> 
Emne: Søknad om studiemidler til biogassanlegg 

Hei 

Ut fra kommentarer til opprinnelig søknad, sender jeg herved revidert søknad 

Mvh 

Jon Helgeland Qvale 
Karmøy Bondelag 
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